
Anteckningar Planeringskonferens 24-11-27 
Totalt antal anmälda deltagare 41 st 

• DM lyftet 
Årets vinnare blev Falkenbergs OK. 
 

• Gemensamma punkter 
o Valberedningen behöver ersätta enl nedan 

▪ Styrelsen (2) 
▪ Ungdom (2) 
▪ Junior/senior (2) 
▪ Tävling (2) 

• Utbildningar som kommer att genomföras 24/25 
o Tävlingsledarkurs 
o Banläggningskurs 
o Tävlingsadministrationskurs 
o Kartritningskurs 
o PreOkurs 

 
• SIAC erbjudande 

Senast den 30/11 ska antalet vara inne till Halmstad OK 
 

• Rollen Aktiv idrott fasas ut och ersätts med Orienteringsutövare i Idrott Online. 
• Idrott Online kommer att ersättas av Idrottsarenan inom något år. 

 
• Förslag DM klasser 

o Natt-DM ev 10 års intervaller 
o Stafett-DM 

▪ Ungdom som nu 
▪ D21 och H21 som nu 
▪ H35 D35 mixade lag 
▪ DH äldre 3 sträckor (3 herrar= 180, 2 herrar och 1 dam = 170, 1 herre och 

2 damer = 160, 3 damer =150 
▪ Kortare banor än idag 

• Nytt vandringspris D21 stafett 
Nytt pris skänkt från Varbergsklubbarna, ett älghorn även i damklass. 

 

Ordförande delen 
11 deltagare 
• DM klasser 

o Diskussioner utifrån förslaget som presenterades vid den gemensamma delen 
Ordförandedelen är för ett test av föreslagna förändringar och att man prioriterar 
lite kortare banlängder 
 



• Kompassriktning 2030 och målen om ökat antal medlemmar 
o Antal orienterare och antal medlemmar minskar och ökar inte som i uppsatta 

mål. 
Halland tappar i tävlingsstarter men en liten ökning i antalet fysiska löpare. 
 

• Hur kan föreningar och distrikt utvecklas för att bli flera? 
o Falkenberg genomfört vuxennybörjarkurser och direkt efter sprintcuper. Info via 

sociala media. 
 

• Rapport ordf konferens SOFT (Sven-Erik)  
o Det diskuterades hur relevanta målen för ökningen av medlemsantal, Orienterare 

och aktiviteter är. 
o Föreningsutveckling 

▪ Ledarlyftet/ledarutbildning 
• Start med grundutbildning 
• Sedan uppdelning i Tränare, Föreningsledare, Tävlingsledare 
• Utbildnings nav för genomförande av vissa kurser på några fasta 

orter 
▪ Ungas delaktighet,  

• Representation i alla delar av verksamheten 
• De vanligaste orsakerna till avhopp 

o Kompisskapet är viktigt för att de ska stanna. 
o Skola jobb tar tid 
o Flyttar till annan ort 

▪ Hållbarhet 
• Mångfald och inkludering 
• Idrottsklivet och Hitta hem 
• Minskat klimatavtryck i samband med resor 

 
o Ekonomi 

Intäkter SOFT Kostnader SOFT 
Fria intäkter Personal 
Ändamålsbestämda Aktiviteter 
  
Intäkter distrikt Kostnader distrikt 
OF bidrag Halland subventionerar 

ungdomsverksamhet 
  
Intäkter förening Kostnader föreningar 
Arrangemang Kostnad för kartor 
Medlemsavgifter Arvode ledare 
 klubbstugor 

 
 

• Evenemangsutveckling 
o Turistekonomisk succé för O-ringen i Oskarshamn 
o Tävlingsstatistik till o med 12 nov presenterades 



Gruppdiskussioner vid SOFT:s ordförande konferens. 

• Guldkorn från distriktsutredningen 
• Hitta ut 
• Täta glappet 
• Nya initiativ 
• Hur få vuxna att börja orientera 
• Enklare arrangemang 

▪ Antal tävlingar totalt ungefär lika 
▪ Färre nationella och fler distriktstävlingar med mindre arrangemangskrav 

 
• Senior/juniorkommitté i Halland 

o Viktig att klubbarna satsar på att utveckla sin juniorverksamhet. 
o Samarbete mellan grannklubbarna 
o Hur får vi ungdomarna att ta steget upp i juniorgrupperna. 
o Hur når vi ut till juniorerna, vilka kanaler 
o Viktigt hålla kontakten med de ungdomar som nästa år tar steget upp i 

juniorklasserna 

 

Vid datorn 

Bernt Andersson 

 

 


